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英语辩论赛话题精选主题09：80后文学是否应该鼓励(mp3 )

The post-1980s literature should be eocouraged by the public.

80后文学应当得到公众的接纳与支持。
The post-1980s literature should be accepted and encouraged by the public. In my opinion, writing is just an effective way to show one's thoughts and ideas. The largest advantage of young writers' works is that their works have a sense of fashion , and show the thoughts of the young generation.

80后文学应该得到公众的接纳和鼓励。我认为，写作是一个人表达思想见解的一种十分有效的方式。年轻作家们的作品最大的优势就是拥有时尚感并且表达了年轻一代的真实感想。
The post-1980s literature is more flexible(灵活) and freer than the former one. Since these writers belong to the young generation, they are more openminded and have their own understanding of society. So we should provide them with a wide stage to express their unique views.

较之前的文学作品而言，80后作品更加灵活自由。因为这些作家本身就属于年轻一代，他们的思想开放，对这个社会有自己不同的理解。所以，我们应该为他们表达个人独到见解而提供一个广阔的平台。
The post-1980s literature is not mature enough.

80后文学尚未成熟。
Although the post-1980s literature has become more and more popular in the society, in my opinion, these works are not mature. Because of their lack in experience, their works are not profound in meaning compared with the classic collectios.

尽管80后文学在社会上变得越来越流行，但是我认为，这些作品很不成熟。因为作家本身缺乏丰富的阅历，因此，与过去的经典著作相比，他们的作品缺乏思想内涵。
I think most post-1980s works focus on the campus life , the romantic love story or the perplexity(困惑) of young generation towards society. The themes are limited and confined to a small scope. To some extent, their works should be improved further.

大部分80后作品的取材范围都比较狭窄，通常集中在校园生活，浪漫爱情故事以及年轻一代对这个社会的困惑。从某种程度上讲，80后作家的作品还需要进一步的完善。
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